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Vragen en antwoorden

Vraag 1 

De startnotitie geeft aan dat de komende nota veel raakvlakken heeft met zowel het beleid van het 

sociaal- als het fysieke domein. De lijst met partners (blz. 4) die meedenken met het nieuwe beleid 

kent echter alleen partners uit het sociaal domein. 

 Wat is de reden dat er geen partners uit het fysieke domein zijn gevraagd om mee te denken?

 In hoeverre kan deze lijst alsnog uitgebreid worden met partners uit het fysieke domein?

Antwoord 1

Wat betreft het thema “Gezondheid in de fysieke en sociale leefomgeving”, hiervoor zijn de 

afgelopen jaren veel beleidsplannen vastgesteld. Denk aan: 

- Omgevingsvisie Ridderkerk 2035.

- Actieplan geluid 2019-202.

- Actieplan Luchtkwaliteit 2018-2022.

- Mobiliteitsplan Ridderkerk.

Wat ons betreft zijn die plannen nog actueel en hoeven niet aangepast te worden. Het nogmaals 

betrekken van de partners uit het fysieke domein heeft geen toegevoegde waarde voor de Nota 

gezondheidsbeleid, omdat we die beschikbare informatie nogmaals kunnen gebruiken. Nu gaan 

wij ons met name op de gezondheidspartners richten. Uiteraard besteden we wel aandacht aan 

eerdere processen en nemen die onderzoeksresultaten mee bij het opstellen van de Nota 

gezondheidsbeleid Ridderkerk.



Vraag 2 

De vraagstukken die in de komende nota aan bod komen zijn complex. Nu zijn er alleen publieke 

partners bij de ontwikkeling betrokken. Om te komen tot vernieuwende antwoorden is het wellicht 

helpend om ook private partners te laten aansluiten. 

Wat is de reden dat er geen private partners zijn gevraagd om mee te denken?

In hoeverre is het alsnog mogelijk om bij de uitwerking van dit beleid samen op te trekken met bv. 

Ridderkerkse werkgevers, sportscholen, hoveniers, woningbouwcorporatie etc.?

Antwoord 2

Er is gekozen om de bijeenkomst Nota gezondheidsbeleid te beperken tot de publieke partners. 

Uiteraard besteden we in de Nota gezondheidsbeleid aandacht aan behoeftes van alle partners en 

de inwoners.

Vraag 3

In de landelijke nota gezondheidsbeleid heeft het concept Positieve Gezondheid een prominente 

plek in. Het concept helpt om in verschillende domeinen aandacht te vragen voor gezondheid. Het 

inzetten van de bijbehorende dimensies helpt om domeinoverstijgend en concreet te worden. 

Gaat het concept Positieve Gezondheid en de daarbijbehorende dimensies gebruikt worden als 

handvat bij het te te ontwikkelen Ridderkerkse gezondheidsbeleid?

Antwoord 3

Ja. Er wordt in de Nota gezondheidsbeleid van positieve gezondheid uitgegaan.

Vraag 4

Dit beleid en het komende integraal beleid sociaal domein kennen veel overlap. 

Wat is de reden dat dit beleid apart gaat worden uitgewerkt? 

En hoe gaat u er voor zorgen dat de aansluiting passend is?

Antwoord 4

De landelijke nota gezondheidsbeleid 2020-2024 is met vertraging bekend gemaakt in 2020. 

De lokale Nota gezondheidsbeleid volgt de landelijke nota gezondheidsbeleid 2020-2024.

De (nog vast te stellen) Nota Integraal Beleid Sociaal Domein kon niet langer wachten en daarom 

wordt een apart traject gevolgd voor de lokale Nota gezondheidsbeleid.



In de (nog vast te stellen) Nota Integraal Beleid Sociaal Domein is aangeven dat er sommige 

gezondheidsthema’s o.a. “vervolgaanpak ter voorkoming en bestrijding van alcohol- en 

drugsgebruik” en “aanpak verkleinen gezondheidsachterstanden” worden meegenomen in de 

lokale Nota gezondheidsbeleid.
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